
OŠ BLANCA 
 

Z A P I S N I K 
št. 013-156/2024-1 
 

2. seje sveta staršev v š. l. 2023/2024, ki je bila v torek,  14. maja 2024, ob 17.00 v 
učilnici kemije. 

 
Prisotni člani sveta staršev: Bahčič Milena, Pečnik Anton, Požun Barbara, Zagorc 

Amadea, Žibert Damjan, Župevc Barbara (lista 
prisotnosti je priloga tega zapisnika) 

 
Odr. odsotna:    Krnc Katja, Očko Perc Katja, Mešiček Simona 
 
Ostali vabljeni: Ksenija Juh, ravnateljica in Gabrijela Lisec,    

zapisnikarica 
 
Sejo je sklical predsednik sveta staršev, g. Anton Pečnik in jo tudi volil.  
 
Predlagan dnevni red: 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika 1. redne seje in 1. dopisne seje 
3. Soglasje za skupno nabavno ceno DZ in drugih učnih gradiv 
4. Predlogi, pobude  
5. Razno 

K točki 1 
 

Predsednik sveta staršev je ugotovil, da prisotnih je 6 članov od 9-ih, zato je svet staršev 
sklepčen. Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
Sklep 1: Člani sveta staršev potrdijo predlagani dnevni red. 
 
     K točki 2 
 
Na oba zapisnika ni bilo pripomb. 
 
Sklep št. 2: Člani sveta staršev soglasno potrdijo zapisnik št. 013-234/2023-1 in št. 
013-1/2024. 
     
     K točki 3 
 
Izbor učbenikov, potrebščin in seznam DZ so člani prejeli po elektronski pošti. Podana je 
pripomba na preveč delovnih zvezkov, starši si želijo, da učenci delajo lastne zapiske. Po 
razpravi sprejmejo: 
Sklep št. 3: Člani sveta staršev izdajajo soglasje za skupno nabavno ceno DZ in 
drugih učnih gradiv za posamezni razred. 
 



 
K točki 4 
 

Člani sveta staršev so spregovorili o medvrstniškem nasilju in konfliktih, ki se vse več 
pojavlja v družbi  in šoli.  Ravnateljica jim je predlagala naj predlagajo teme za predavanje 
staršem za novo šolsko leto.  
Zaradi varovanja pred vandalizmom, ter varovanja ljudi, premoženja in zagotavljanja 
varnosti službenih prostorov, nadzora vstopa in izstopa, ima šola vzpostavljen 
videonadzor zunanjih površin. 
Ravnateljica je povedala, da učenci v času verouka odhajajo v trgovino, za novo šolsko leto 
predlaga spremembo urnika za verouk, ki naj se izvaja po pouku in dejavnostih (po 14.30)  
Starši so spregovorili tudi o primernem oblačenju učencev. 
 
 
  

K točki 5 
 

Ravnateljica je opomnila starše na pozabljene stvari učencev, ki se nahajajo v garderobi 
in iščejo lastnike.      
   
Seja  je bila končana ob 18.00. 
 
Gabrijela Lisec       Anton Pečnik    
zapisnikarica        predsednik sveta staršev  


